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Protokoll - medlemsmöte  
    

Tid  17 oktober 2014 kl. 10-12.30 
 
Plats Hotell Rådmannen Alvesta  

 
     

Närvarande 
 
Alvesta    Mats Johnsson,Lars Olof Franzén 
     Kjell Rosenlöf,Ola Agemark 
Bromölla    Mari Wagner  
Helsingborg    Renée Wohlkert 
Hässleholm    Pär Palmgren 
Kalmar    Roger Kaliff,Mikael Kalin 
Karlshamn    Rolf Borgström 
Karlskrona    Mats Lindblom,Leif Petersson 
Kristianstad    Martin Risberg 
Malmö    Daniel Svanfelt 
Nässjö    Jan Sundman, Torbjörn Svensson,  

Stina Granberg, 
Osby     Anders Pettersson, Erland Nilsson 
Tranås    Anders Rosén 
Växjö     Nils Fransson,Tony Lundstedt, 

Per-Olof Löfberg 
Älmhult     Elizabeth Peltola,Michael Öberg, 
     Claes Lindahl 
Region Skåne   Pontus Lindberg, ordförande 
     Mats Petersson 
Regionförbundet Kalmar län Lars Blomberg,Helena Ervenius 
Regionförbundet Jönköping  Emil Hesse,Niclas Palmgren 
Regionförbundet Södra Småland Sven Sunesson,Roland Gustbée 
Region Blekinge   Christina Mattisson,Peter Hermansson 
 
Patrik Sterky    Kreera 
Peter Uneklint   Trafikverket 
Stellan Lundberg   ÅF infra 

      Göran Svärd     samordnare    
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Pontus Linberg hälsade välkommen till dagens medlemsmöte.  
 
Särskilt hälsades Karlskrona kommun välkommen som ny medlem i  
stambana.com 
 
Regeringens förhandlare för ny stambana har med kort varsel lämnat återbud 
till dagens sammanträde. Det innebär att punkt 4 på förslaget till dagordning 
utgår. 
 
 
 

 
 

1. Regionalekonomisk analys – Södra stambanan. 
 
Stellan Lundberg ÅF/Infra gjorde en delredovisning av den Regional-
ekonomiska analysen.  Viktiga principer i analysen är ett bra samspel 
mellan ”regionmotorer”. Det är orter med tillväxt och som har viktiga 
strategiska funktioner som universitet, högskola och stora arbetsplatser. 
Rapporten är färdig inom kort. 
 
 
 

2. Optimerad struktur för ny stambana Stockholm-Malmö/delen Jön-
köping – Hässleholm. 

 
Patrik Sterky,Kreera redovisade underlag från den nya rapporten. Vik-
tigt är att nå städer med störst resandepotenial och samtidigt medverkar 
till en regionförstoring Skåne-Växjö-Jönköping. Det ger en struktur för 
den nya stambanan med stationer i Hässleholm,Älmhult och Växjö och 
avsevärt kortare restider. En möjlig etapputbyggnad redovisades också. 
Rapporten är färdig inom kort. 
 

  
  

3. Ny stambana – Trafikverkets uppdrag 
 
Peter Uneklint, Trafikverket redovisade Regeringens uppdrag till de 
särskilda förhandlarna för nya stambanor. Ett nära samarbete i det 
kommande arbete kommer att ske mellan förhandlarna och Trafikver-
ket. Poängterades att det är en ny trafikplan som skall tas fram på kort 
tid. Vidare redovisades att ”Sverigebygget” har en stark betoning på 
ökat bostadsbyggande som en förutsättning för utbyggnad av infrastruk-
turen. 
 
 
Pontus Lindberg   Göran Svärd 
Ordförande    Samordnare 

   


